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Styrelseprotokoll Älvnäs vägförening fört: 2022-09-01 
	
	
	
Närvarande:	Ordförande:	Hans	Christiansen,	Vägfogde:	Royne	Carlsson,	Markfogde:	Michael	
Bergman,	,	Kassör:	Lars	Ekeling	Suppleant:	Anna	Leander	
	
Frånvarande:		
My	Blomqvist,	Jennie	Björk	
	
Föregående	protokoll:			
Inget	utestående		
	
Ekonomifrågor:	
Budgeten	i	balans,	alla	har	betalt	årsavgift.		
	
Vägfrågor:	
Royne	redogjorde	för	möte	med	NCC	avseende	kommande	breddning	av	Älvnäsvägen	som	avses	
genomföras	framöver.	Avsikten	är	att	försöka	få	detta	arbete	gjort	under	hösten.	
	
Markfrågor:	
Micke	redogjorde	för	arbetet	med	mark	som	pågått	under	sommaren.		
Skapandet	av	Piazza	och	boulebana	har	haft	framdrift	under	sommaren.	En	vintergrön	häck,	en	
ädelcypress	och	en	observationsplats	på	blomsterängen	är	snart	på	plats.	Ängen	kommer	slås	
under	september	och	vi	tackar	de	fåtal	som	stöttat	med	ogräsrensning.	Det	lär	behövas	mer	av	
det	arbetet	under	nästa	sommar.	Planer	på	invigning	av	boulebanan	diskuteras	under	september	
om	allt	hinner	färdigställas.	Håll	utkik	efter	trumpeten	i	din	brevlåda	för	mer	information.	
	
Körsbärsträden	är	klippta	av	Queen	Bee.	Några	träd	i	dåligt	skick	har	fällts	vid	Björkbackens	
båtklubb.			
	
Micke	har	varit	i	kontakt	med	kommunen	ett	antal	gånger	senaste	tiden	för	att	få	till	röjning	längs	
den	del	av	Älvnäsvägen	som	löper	in	i	Älvnäs	och	som	är	dåligt	röjd	och	därmed	utgör	en	
säkerhetsrisk	i	trafiken.	

	
Övrigt:	
Hasse	redogjorde	för	möte	med	kommunen	där	bland	annat	frågan	om	den	nya	utfarten	från	
grustaget	tagits	upp.	Öppnandet	av	utfarten	tycks	dra	ut	på	tiden	vilket	är	olyckligt	då	vi	fortsatt	
har	tung	trafik	på	Älvnäsvägen	förbi	Brunna.		
	
	
Nästa	möte:	26/9-2022,	kl.	19:00,	i	Kulturstallet.	
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	Vid	protokollet	 	 	 	 	 Justeras:	
	
	
Anna	Leander		 	 	 	 	 Hans	Christiansen	


